
Dannemare 10. oktober 2011  

 

Hummingen Strand Grundejerforening 
 

Bestyrelsesmøde fredag den 14 oktober kl. 16.30  
Hummingen Strandvej 14. 

  

 

Deltager:  

Hans Ove Jørgensen 

Carsten Møller  

Kristina Pedersen  

Ole Roug   

Søren Jensen 

 

Dagsorden: 

1. Velkommen og gennemgang af dagsorden. (SJ) 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 12 juli. (HOJ) 

Underskrevet 

 

3. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen 26 juni 2011 (HOJ) 

Underskrevet 

 

4. Regnskab og budget (OR) 

 Regnskabsstatus: Orienteret – taget til efterretning. Der vil blive et 

merforbrug på det samlede regnskab, men det var forventet efter der var 

mindre forbrug på årsregnskabet 2010-11. 

 Kontingent restance: Der mangler 10, som får ny rykker. 

 Eventuelt salg og køb: Der er registret et. 

 

5. Aktivitetsdagen: Drøftes 

 Formiddagen: Planlagte opgaver blev løst. (Fjerne hegn ud mod Gloslunde 

Strandvej, fjerne uønsket beplantning lags stamvej, lagt grus på veje, og 

div. Små opgaver. 

 Eftermiddagen: God stemning og hyggeligt samvær hos Merete Meisel. 

 

6. Hjemmeside (CM) 

 Praksis for opdatering af hjemmeside, og hvad den skal indeholde. 

CM tilstræber der bliver lagt ind efter hvert bestyrelsesmøde. 

Bestyrelsen mener den er dækkende. 

 

7. Træbeplantning (SJ) 

 Tilbud og status 

Tilbud på 11.500,00 fra Joakim Jensen som iværksættes efter aftalte plan. 



 

8. Referater fra Fritidshusforeningen. 

 Bestyrelsesmødet (udleveres på mødet) 

 Repræsentantskabsmødet (udleveres på mødet) 

Orienteret 

 

9. Generel orientering: 

 Blå Flag (SJ) Brev fra kommunen som tilstræber at fortsætte med Blå 

Flag. 

 Høringssvar: vedr. helårsbeboelse i sommerhusområder for pensionister. 

(SJ): Orienteret, ingen ændringer i forhold til Hummingen Strand. 

 Rudbjerg Lokalråd (KP) Bestyrelsen foretager sig ikke yderligere. 

 

 

10. Afvanding 

 Brev fra Lolland kommune (vedhæftet) 

 Brev til Lolland kommune (forslag vedhæftet) 

SJ orienterede. Kommunen ønskede beskrevet nærmere hvordan Hummingen 

havde oplevet den store mængde regn i sommers.  

Brev til kommunen drøftet og sendes. 

 

 

11. Eventuelt 

 

Efter bestyrelsesmødet (kl. 18.00) er foreningen vært med lidt lækkert at spise hvor 

påhæng deltager. 

Formanden takkede for godt samarbejde. 

 

Søren Jensen 

 


